

高知龍馬空港



レンタカーキャンペーン

キャンペーン期間 平成29年 **12月1日金**～平成30年 **2月28日水**

※平成29年12月30日(土)～平成30年1月3日(水)を除く

高知龍馬空港着定期便を**2名以上**のご利用で

最初の
48時間

1,000円 [税込]

【対象車両】コンパクトクラス(1000～1300ccクラス) ※1名でご利用の場合はキャンペーン対象外



「志国高知 幕末維新博」開催中!

第一幕 平成29年3月4日(土)～平成30年3月31日(土) 第二幕 平成30年4月21日(土)～平成31年3月31日(日) ※予定

公式サイト▶<http://bakumatsu-ishinhaku.com/>



ご利用方法

- ①ご利用の前日までに下記のレンタカー会社にお電話でご予約ください。
- ②予約の際、必ず当キャンペーン利用希望の旨を係員にお伝えください。
- ③ご利用当日、ご搭乗された高知龍馬空港到着便の搭乗券等をご持参のうえ、高知龍馬空港1階到着ロビー内レンタカーカウンターまでお越しいただき、レンタカーの貸出手続きを行ってください。

注意事項

対象者: 高知龍馬空港到着便を2名以上で利用される方で、搭乗日当日にレンタカーを利用される方

車 両: 貸出車両は1,000ccクラス以上1,300ccクラス以下

貸 出: 高知龍馬空港内の営業所に限定

返 却: 高知県内にある営業所

※県外で返却される場合は、別途費用が必要となります

料 金: 48時間を超える利用料金、免責補償料金、オプション料金等は別途必要となります

その他: ①パッケージツアーでのオプションやレンタカー代金を含む企画旅行商品、旅行会社経由で予約されたレンタカーは対象外となります

②他の割引制度との併用はできません

電話による事前申し込みが必要です。

▼お申し込み・お問い合わせ先▼ (予約受付8:00～19:00)

■タイムズカーレンタル 088-804-6550
 ■トヨタレンタカー 088-864-0707
 ■バジェットレンタカー 088-878-6543
 ■オリックスレンタカー高知空港店 088-804-6188

■ニッポンレンタカー 088-863-0663
 ■日産レンタカー 088-864-2319
 ■オリックスレンタカー 高知龍馬空港ターミナル店 088-804-6007

キャンペーンについてのお問い合わせ

高知県航空利用促進協議会 TEL.088-864-1525 (10:00～17:00土日祝を除く) 高知空港ビル 高知県南国市久枝乙58

KOCHI RYOMA AIRPORT
高知龍馬機場



RENT-A-CAR CAMPAIGN

Promotion Period: Fri., December 1, 2017 – Wed., February 28, 2018

* Excluding the end-of-year and New Year holidays between Sat., December 30, 2017 and Wed., January 3, 2018

租車促銷活動

活動期間 2017年12月1日星期五～2018年2月28日星期三

* 2017年12月30日（星期六）～2018年1月3日（星期三）除外

If you are a party of **two or more people**
taking a regular flight into Kochi Ryoma Airport,

for the first

48 hours

1,000 yen

including tax

[Designated vehicles] Compact class (1000 to 1300 cc category)

* Visitors travelling alone are ineligible for the campaign.

2位以上乘客搭乘到達
高知龍馬機場的定期航班

最初的**48**小時

1,000 日圓

【對象車輛】小型級 (1000～1300cc級)
※1位乘客搭乘時不享受此活動



The era that came from the mountains of Tosa!

志國高知 幕末維新博 時代從土佐的山間開始

is now in progress!

SHIKOKU KOCHI BAKUMATSU RESTORATION EXHIBITION

THE FIRST INSTALLMENT From Sat., March 4, 2017 – Sat., March 31, 2018

* Tentative schedule

THE SECOND INSTALLMENT From Sat., April 21, 2018 – Sun., March 31, 2019

Official website: <http://bakumatsu-ishinhaku.com/>

User Guide

1. Please call one of the following rent-a-car companies and make a reservation by the day before use.
2. When making a reservation, please state that you wish to take part in the campaign.
3. On the day of use, please come to the rent-a-car counter located in the arrival lobby on the 1F of the Kochi Ryoma Airport with the boarding pass from your flight, and complete the rent-a-car procedure.

Note:

Eligibility: Parties of two or more people flying into Kochi Ryoma Airport and using the rent-a-car service on the day of arrival.

Vehicle: Between 1,000 cc and 1,300 cc class.

Rent-out: Limited to rent-a-car offices within Kochi Ryoma Airport

Returning your car: Rent-a-car offices within Kochi Prefecture

* If you drop off your car at an office outside Kochi Prefecture, an extra charge will be added.

Fees: If applicable, rental fees over 48 hours, disclaimer compensation fees and optional fees etc. will be charged on top of the original campaign fee.

Others:

1. Any rent-a-car service chosen as an option on a package tour, included as a travel plan commodity, or booked through a travel agency is ineligible for the campaign.
2. You cannot combine the current initiative with any other discount method.

“志國高知 幕末維新博”舉辦中！

第一幕 2017年3月4日（星期六）～2018年3月31日（星期六）

第二幕 2018年4月21日（星期六）～2019年3月31日（星期日）※預定

官方網站 HYPERLINK "<http://bakumatsu-ishinhaku.com/>"

使用方法

- 1.請在使用的前一天之前打電話給下述租車公司預約。
- 2.預約時，請務必將希望參加此促銷活動的意旨告知工作人員。
- 3.使用當天，請帶著所搭乘的到達高知龍馬機場航班的登機牌等到高知龍馬機場1樓到達大廳內的租車櫃檯辦理租車手續。

注意事項

適用對象：2名以上乘客搭乘到達高知龍馬機場的航班，在搭乘日當天使用租車者

車輛：出借車輛為1,000cc級以上1,300cc級以下

出借：限定在高知龍馬機場內的營業所

返還：位於高知縣內的營業所 ※在縣外返還時，需要額外的費用

費用：如果追加服務，需要另外支付超過48小時使用費、免責賠款、選項服務費

其他：1.如果租車服務是旅遊打包商品中的選項之一，旅行商品中已經包含租車費用、以及經由旅行社預約租車的情況下，無法參加此促銷活動

2.不能與其他折扣制度並用

RESERVATIONS MUST BE MADE BY PHONE IN ADVANCE. Reservation and inquiries (Reception hours: 8:00 a.m. – 7:00 p.m.)

需要通過電話事先進行申請。▼申請、諮詢處▼（預約辦理8:00～19:00）

■Times Car Rental 088-804-6550
時報汽車租賃

■TOYOTA Rent a Car 088-864-0707
豐田汽車租賃

■Budget Rent a Car 088-878-6543
Budget汽車租賃

■ORIX Rent-A-Car Kochi Airport Office 088-804-6188
ORIX汽車租賃高知機場店

■NIPPON Rent-A-Car 088-863-0663
日本汽車租賃

■NISSAN Rent a Car 088-864-2319
日產汽車租賃

■ORIX Rent-A-Car Kochi Ryoma Airport Terminal Office 088-804-6007
ORIX汽車租賃高知龍馬機場航站樓店

Inquiries regarding the campaign: **Kochi Prefecture Aviation Use Promotion Council Tel.: 088-864-1525**

(10:00 a.m. – 5:00 p.m. excluding Saturdays, Sundays and national holidays) Kochi Airport Building 58 Hisaeda Otsu, Nankoku City, Kochi

有關活動的諮詢 高知縣航空利用促進協會 電話088-864-1525 (10:00～17:00星期六星期日節日除外) 高知機場大廈 高知縣南國市久枝乙58